

SHEQ MANAGEMENT SYSTEM



TITLE: HALAL ASSURANCE SYSTEM (HAS) POLICY

Document No. SHEQ-HAS-001 Annex-03

Date: 21.11.2021

Rev. No. 02

Page 1 of 1

HALAL POLICY

سياسة حلال

Saudia Dairy & Foodstuff Company (SADAFCO) is committed to providing first class through setting quality objectives and targets in all areas of our operation including food delivery with respect to halal and food safety with the aim of continually improving our service performance.

Our performance is regularly monitored and measured and the results, used by management to deliver improved customer services.

Saudia Dairy & Foodstuff Company (SADAFCO) is committed to complying with the requirements of our halal assurance, food safety and quality management system and to working with our customers, suppliers, contractors, and employees to continually improve its effectiveness.

Saudia Dairy & Foodstuff Company (SADAFCO) is committed to meet the halal regulatory requirements by ensuring that the ingredients that we use are certified by the Authorized Halal Certification Bodies and other related regulatory bodies, and that our processing aids, equipment, and utensils are clean and free of non-halal ingredients. A Halal committee, comprising representatives from various departments, has been established with responsibility for all matters pertaining to halal regularities.

Saudia Dairy & Foodstuff Company (SADAFCO) is fully committed to meet the HALAL Assurance requirements by the continuous strengthening of the employee HALAL awareness and understanding by regular HALAL awareness programs, regular GMP trainings and prohibiting non-HALAL items within the factory premises including the office and canteen

Saudia Dairy & Foodstuff Company (SADAFCO) management have demonstrated their Leadership and commitment to ensure that our HALAL policy is communicated maintained and distributed to our customers, suppliers, contractors, and employees and is subjected to periodical review to ensure its continued suitability.

الشركة السعودية لمنتجات الألبان والأغذية (سادافكو) ملتزمة بتوفير الأفضل من خلال تحديد أهداف الجودة لتكون في جميع مجالات عملياتنا بما في ذلك توريد الأغذية المطابقة للشريعة الإسلامية (حلال) وسلامة الغذاء بهدف تحسين الأداء المستمر لخدمتنا.

يتم رصد وقياس نتائج أدائنا بشكل دوري وتستخدم النتائج من قبل الإدارة بهدف تقديم خدمة عملاء أفضل.

الشركة السعودية لمنتجات الألبان والأغذية (سادافكو) تلتزم بمطابقة متطلبات نظام الحلال، سلامة الغذاء وإدارة نظام الجودة والعمل مع عملائنا، الموردين، المقاولين والموظفين بهدف التطوير المستمر والمؤثر.

الشركة السعودية لمنتجات الألبان والأغذية (سادافكو) تلتزم بالامتثال لمتطلبات وتشريعات نظام حلال وذلك بالتأكد من ان المواد الأولية التي نستخدمها حائزة على شهادة حلال صادرة من جهات معتمدة، والتأكد من نظافة الأجهزة والأدوات وخلوها من أي مادة غير حلال، كما شكلت "لجنة حلال" تشمل ممثلين من مختلف الإدارات، على ان تكون مسؤولة عن كل ما يتعلق ويخص ضوابط حلال.

الشركة السعودية لمنتجات الألبان والأغذية (سادافكو) تعمل على ضمان التأكيد بمشاركة هذه السياسة "حلال" مع جميع عملائنا، الموردين، المتعاقدين والموظفين كما تخضع هذه السياسة للمراجعة الدورية لضمان استمرار صلاحيتها.

الشركة السعودية لمنتجات الألبان والأغذية (سادافكو) أثبتت الإدارة قياداتها والتزامها بضمان الحفاظ على سياسة الحلال ومشاركتها مع جميع عملائنا والموردين والمقاولين والموظفين، كما تخضع سياسة الحلال للمراجعة الدورية لضمان استمرار ملائمتها وصلاحيتها.

Signed

Patrick Stillhart

باتريك ستيلهارت

المدير التنفيذي CEO